

General Terms & Condition

1. 此優惠之有效期為 2019 年 11 月 20 日至 12 月 22 日。
The valid period of above offers are from November 20 to December 22, 2019.
2. 此優惠不可與其他優惠同時使用。
These offers cannot be used in conjunction with any other promotional offer or discount.
3. 此優惠不得交換、兌換成現金、其他產品或服務及不得作售賣用途。
These offers is non-transferable, cannot be exchangeable for cash, service or others and it is not for resale.
4. 美高梅保留取消或更改該活動的權利，而無須另行通知。
MGM reserves the right to modify or cancel this promotion at its discretion without prior notice.
5. 美高梅管理層保留最終決定權。
Decision of MGM management shall be final.

Offer 1: 20% discount on dine in

1. 此優惠適用於所有餐廳:
 - 澳門美商梅(寶雅座、盛事、金殿堂、甜點、食八方 – 北廚及南苑)
 - 美獅美高梅 (雅吉、盛焰、濤岸、Janice Wong MGM、淳、蜀道、好鍋、面對麵及百話廊)

This offer is available for ALL restaurants:

- MGM MACAU (Aux Beaux Arts, Rossio, Imperial Court, Pastry Bar, Square Eight – North & South)
 - MGM COTAI (Aji, Grill 58, Coast, Janice Wong MGM, Chún, Five Foot Road, Hao Guo, Miàn Dui Miàn and Bar Patuá)
2. 此優惠只適用於持有有效澳門特別行政區永久及非永久居民身份證/白卡/藍卡之客人 (“參加者”)。
This offer is only available to Macao S.A.R. Permanent or Non-Permanent Resident Identity Card / White Card / Blue Card holders (“Participants”).
 3. 參加者必須出示屬於其本人之有效澳門特別行政區永久或非永久居民身份證/白卡/藍卡方可享用優惠。

Participants must present their valid Macao S.A.R. Permanent or Non-Permanent Resident Identity Card / White Card / Blue Card in order to enjoy this offer.

4. 此優惠只適用於堂食。

This offer is for dine in restaurant only.

5. 此優惠必須全數以現金、信用卡支付或電子現金支付。

This offer is only available for cash, credit card payment or electronic cash payment.

Offer 2: Complimentary dessert / cake when guest's phone number contains "20"

1. 此優惠適用於以下餐廳:

- 澳門美商梅(寶雅座、金殿堂、甜點、食八方 – 北廚及南苑)
- 美獅美高梅 (雅吉、盛焰、濤岸、Janice Wong MGM、淳、蜀道、好鍋、面對麵及百話廊)

This offer is available for below restaurants:

- MGM MACAU (Aux Beaux Arts, Imperial Court, Pastry Bar, Square Eight – North & South)
- MGM COTAI (Aji, Grill 58, Coast, Janice Wong MGM, Chún, Five Foot Road, Hao Guo, Miàn Dui Miàn and Bar Patuá)

2. 參加者必須致電餐廳電話或出示含有數字"20"之電話號碼或含有數字"20"之美獅薈/金獅會會員卡以作核對。

Participants must call restaurant duty phone or present their valid phone number with "20" or present their M life / GLC membership card contains with number of '20' for validation.

3. 此優惠只適用於堂食。

This offer is for dine in restaurant only.

4. 參加者凡於指定餐廳消費，可享用指定甜品或蛋糕。

Participants can enjoy selected dessert / cake if spend at selected restaurants.

Offer 3: \$20 for 1 glass of house wine at Aux Beaux Arts / ABA Bar / Grill 58

1. 此優惠只適用於寶雅座、ABA Bar 及盛焰。

This offer is available at Aux Beaux Arts, ABA Bar and Grill 58 only.

2. 參加者凡於寶雅座、ABA Bar 及盛焰消費，可額外加澳門幣 20 元享用指定餐酒。

Participants spend at Aux Beaux Arts, ABA Bar and Grill 58, can add extra \$20 to enjoy 1 glass of house wine.

3. 此優惠只適用於堂食。

This offer is for dine in restaurant only.

4. 每位參加者最多可享用一次優惠(每位一杯)。

Each participant is entitled to this offer once only (one glass per guest).

5. 此優惠必須全數以現金、信用卡支付或電子現金支付。

This offer is only available for cash, credit card payment or electronic cash payment.